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Barry EIchEngrEEn 

‘ De euro iS een  
hiStoriSche  
VergiSSing 

De voetpaden van de bomenrijke 
campus van Berkeley slingeren 
naar de moeilijk te missen grijze 
toren Evans Hall. Hier zetelen de 
economen van de toonaangevende 
universiteit. De economiefacul-
teit bestaat 101 jaar en heeft een 
imposante stroom aan denkers 
voortgebracht. Op deze plek aan 
de Amerikaanse westkust is baan-
brekend werk verricht in de econo-
mische theorie, econometrie en de 
macro-economie. Beleidsmakers op 
het hoogste niveau, zowel in de VS 
als in het buitenland, genoten hier 
hun opleiding van gerenommeerde 
hoogleraren. Op deze faculteit is tot 
vijf keer toe een Nobelprijs gewon-
nen. Janet Yellen, net als haar echt-
genoot George Akerlof, voorheen 
verbonden aan deze faculteit, heeft 

De gerenommeerde Amerikaanse econoom Barry Eichengreen noemt het ‘de 
grote ironie van het succes van de banken reddingen’ in de recente crisis. Grote 
hervormingen in de fnanciële wereld zijn niet doorgevoerd. Maar het meest 
ongerust is hoogleraar Eichengreen over de spanningen in Europa. 

nog altijd een eigen postvak. Voor 
de kersverse Fed-voorzitter ligt zelfs 
een handvol brieven klaar.

Barry Eichengreen is een oud-
gediende op de universiteit en kent 
het echtpaar uiteraard persoonlijk. “Ik 
heb zelfs nog les gehad van dezelfde 
hoogleraren op Yale als Janet Yellen. 
Dat heeft onze visie sterk gevormd.” 

Eichengreen is sinds 1987 als 
hoogleraar verbonden aan de Uni-
versity of California in Berkeley. De 
Amerikaan promoveerde zeven jaar 
eerder aan universiteit Yale aan de 
oostkant van de Verenigde Staten. 
Hij publiceert met grote regelmaat 
over de wereldeconomie, is een veel 
gevraagd spreker en leverde – naar 
eigen zeggen gevraagd en onge-
vraagd – adviezen aan regeringen 
en het IMF. Zijn oorspronkelijke aan-

dachtsgebied is de jaren dertig.

Zelfreflectie
Eichengreens indrukwekkende 
staat van dienst heeft zijn talent 
voor zelfrefectie nauwelijks aange-
tast. Gevraagd naar het ontbreken 
van waarschuwingen in aanloop 
naar de crisis steekt de hoogleraar 
de hand direct in eigen boezem. “Wij 
hebben als academici onvoldoende 
geïnvesteerd in het doorgronden 
van het fnanciële systeem. We 
begrepen de infrastructuur onvol-
doende. De alfabetsoep van CDO’s, 
CDS en SPV’s vonden we meer iets 
voor de businessschools, niet voor 
de economiefaculteiten. De mensen 
die hier werkten en doorstroomden 
naar het bestuur van de Federal Re-
serve hebben dat niet goed gedaan, 

maar niet meer terug te Draaien’

‘ Wij hebben 
alS acaDemici 
onVolDoenDe 
geïnVeSteerD  
In hEt 
doorgrondEn  
van hEt 
fInancIëlE 
systEEm’
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